
Referat FAU møte 31.05.16  

 

 

1. FAU leder åpner møtet 

  

  

2. Godkjenning av innkalling og saksliste, Enstemmig    

  

  

3. Godkjenning av møtereferat fra sist møte, Enstemmig  

  

  

4. Rektor og teamledere informerer om vikarbruk og forebygging av mobbing. Ann 

Kristin Jacobsen, Hege Christin Pinaas og Anne Gro Kalnes Bjerkeli er tilstede. 

Det er to typer vikarer som blir brukt ved Grålum skole. Kortvikar blir brukt ved 

sykdom og andre uforutsette hendelser, årsvikar blir brukt for langtidssykemeldte 

og de som er borte i permisjon. Det jobbes stadig med å løse dette med vikarbruk, 

og intensjonen er alltid at lange vikariater skal bli faste stillinger.  

Målet er uansett minst mulig vikarbruk.  

Grålum skole er en IA bedrift. Har 7,5% sykefravær, dette er lavt til å være statlig.  

 

Forebygging av mobbing. Grålum skole får gode resultater i trivselsundersøkelser. 

Pr dags dato ingen rapporter om direkte mobbing. Men kan være ting som ikke er 

synlig, som for eksempel nettmobbing.  

 

Har Zero-vakter, trivselsledere fra henholdsvis 6 og 7 trinn og 4 til 7 trinn.  

Grålum skole har nulltoleranse når det gjelder mobbing. Ikke vent å se, ta kontakt 

om du mener det er noe!  

  

  

5. Gjennomgang av gjennomførte saker 

Dugnad- Godt oppmøte men skulle gjerne vært flere. 30 voksne og 30 barn fikk 

gjort en veldig god jobb. Litt skuffet over kommunens feiing før 17.mai da det så ut 

til at de ikke hadde vært der i det heletatt.  

 

 

17.mai. Et vellykket arrangement i år igjen. Takk til Borregaard for lånet av Scene 



(tralle). Dette er dessverre siste året vi får låne av Borregaard da den skal kvitte seg 

med trallene sine pga slitasje, de skal muligens ikke erstattes igjen 

 Takk også til Kiwi og butterfly som også stilte opp. FAU fikk inn ca. 16.000kr.  

Videre jobbes det med at det i fremtiden vil bli mulig å bruke mobile 

betalingsløsninger, f.eks. Vipps. 

 

6. Kommunalt FAU – Referat derifra kommer senere. Katarina deltok 

 

7. SU/SMU  

Biblioteket ønsker bok-donasjoner. Har du ei bok eller to du ikke trenger lenger kan det 

hende biblioteket kan bruke den. Send de med elevene til skolen og kontaktlærer gir de 

videre til biblioteket. De trenger også en sofa, så har du en stående er du velkommen 

til å levere den. Ikke send den med eleven.   

 

Skolen har tidligere arrangert tur til Kjerringåsen, dette er det ikke lenger midler til, 

FAU vil diskutere om de kan være med å finansiere slikt i fremtiden.  

Skolen ønsker ikke å bruke mye penger på skolekalender med bilder fra 

skolehverdagen da dette er dyrt og tidkrevende. FAU sier seg enig i at dette kan kuttes 

ut.   

 

8. Nye flyere fra FAU. Disse er trykket opp og allerede i omløp.  

 

9. 1000års jubileet. Kafeteria i gymsalen, pengene øremerkes nytt sykkelstativ 

 

10. Eventuelt. FAU vil lage en prioriteringsliste over saker vi ønsker å gjennomføre. 

 

 

FAU ønsker alle en riktig god sommer.  

 

 

Møtet hevet 20.30  

  

For FAU   

Jørn Moum, referent.   

  


